
یزدی:  حسین  محمد  ورزشــی  گروه 
مهدی تاج، رئیس فدراســیون فوتبال 
در حاشــیه آیین تجلیل از قهرمانان و 
مدال آوران سال ۱۴۰۲ در گفت: جلسه 
بســیار خوبی برای مدال آوران بود و 
ورزش قوی برای ایران قوی که دستور 
مقام معظم رهبری هســت را  اجرایی 

می کنند.
او ادامه داد: فوتبــال الان حال خوبی دارد. 
جای تیم ملی ما هم در این جا خالی اســت 
یعنــی در واقع اگر بازی با قطر را از دســت 
نداده بودیــم تیم ملی بزرگســالان ما هم 
به عنــوان قهرمان بود. فوتبال ســاحلی ما 
قهرمان آســیا شد. فوتســال قهرمان شد. 
هم چین فوتبال ساحلی ما سوم جهان شد. 
بانوان که ما همیشــه مورد انتقاد بودیم که 
به این رشــته رســیدگی نمی کنیم اما الان 
ما هشتم دنیا هســتیم که این اعتبار بسیار 

مهمی است. درست است که به آن ها مدال 
ندادند چون فقط به قهرمان مدال می دهند 
اما شما می دانید هشتم دنیا در رنکینگ فیفا 
با ســرمایه گذاری ژاپنی ها، عربستان و قطر 

اعتبار خوبی خواهد بود.
تــاج افزود: بهترین نتیجه تاریخی بازی های 
گروهی جهان که سومی فوتبال بود را کسب 
کردیم. ایــن نتایج را مدیــون وزیر محترم 
ورزش هستیم که خیلی جدی دنبال این بود 
که فوتبال ساحلی به جمع مدال آوران بیاید.

رئیس فدراسیون فوتبال درباره این که قرار 
اســت نظارت بیش تــری روی لیگ صورت 
بگیــرد و وزیر ورزش در این بــاره نامه زده 
اســت، بیان کرد: البته جــواب نامه وزیر را 
دادم. ایشــان یک نامه ای به ما زدند و نگران 
بودند از وضعیت باشگاه ها و حرکتی که باید 
در باشــگاه ها از نظر فرهنگی صورت بگیرد 
که اتفاق نیافتاده است. بنده در جواب گفتم 

یک سری اقدامات را بعد از نامه ایشان انجام 
خواهیم داد. جلســه در همین دو ســه روز 
گذاشــتیم. هم با خلیج فارس و هم با بانک 
شهر جلسه گذاشتیم. امروز هم دوباره جلسه 

دیگری خواهیم داشت. 
به همه هم اعلام کردیم اگر کسی نمی تواند 
کرامت بانوان را حفظ کند و آن ها راحت به 
ورزشگاه بروند و مشکلی پیش نیاید ممکن 
است ما ورود را منع کنیم و این را بدانید لیگ 
آینده را با ۴ مشــخصه برگزار خواهیم کرد. 
یک حتما باید بلیت الکترونیکی باشــد دوم 
هرکســی باید روی صندلی خودش بنشیند 
و خوشــبختانه ثبت احوال این همکاری را 
با ما دارد. ســوم ما باید در مجموعه کانون 
هواداران را در هر باشــگاهی داشته باشیم. 
بحث های دیگری هم در حوزه فوتبال وجود 
دارد کــه باید با وزیر جلســه بگذاریم چون 
اخیرا کنفدراسیون فوتبال آسیا اعلام کرده 

هر باشــگاهی باید فقط فوتبال داشته باشد 
و اگر بخواهد رشــته دیگری داشــته باشد 
باید به مجموعه دیگری برای تاسیس رشته 
جدید برود. این یک مشــکل جدی را برای 

باشگاه های ما ایجاد می کند.
رئیس فدراسیون فوتبال درباره منع حضور 
بانوان در ورزشگاه ها توضیح داد: خیر چنین 
چیزی نیســت و منع نخواهد شــد. چیزی 
نیست که بشــود منع شود ولی ضابطه مند 
می شــود و باشگاه ها باید مسئولیت بپذیرند 
و بانوان خود را به ورزشگاه بیاورند، بنشانند 
و به خوبی و خوشــی آن هــا را بدرقه کنند. 
این که خودشــان همین طــوری بیایند و 
بروند، نمی شــود و به هر قیمتی ورود بانوان 
عملی نیست. او درباره VAR گفت: ما این 
دستگاه ها را آوردیم و نزدیک دو ماه است که 
در گمرک است. ورزشگاه ها برای ما نیست؛ 
چه استادیوم آزادی و چه نقش جهان برای 

شرکت توسعه و تجهیز است.
تــاج درباره حواشــی حضــور بانــوان در 
ورزشــگاه ها از جمله حاشیه ســازی هوادار 
ســپاهان بیان کرد: ما او را ۱۰ سال محروم 
کردیم. این جرایمی که ما می دهیم، استثنا 
است و بسیار جدی است. در خصوص آقایان 
هم باید هر کســی رعایت شئونات را انجام 
دهد. از سال بعد این قضیه با کد ملی صورت 
می گیرد و هر کسی خطایی انجام دهد، ما به 

صورت دقیق متوجه می شویم.
LOC کنفدراســیون آســیا باید اجرا شود 
یعنی فرمانده میدان ناظر بازی می شــود و 
آقای وزیر هم تایید کرده اســت و همه کاره 

میدان LOC خواهد بود.
وی اضافه کــرد: ارکان قضایی باید جرائم را 

ببرند. 
با تصویب هیات رئیسه، این جرایم قطعی و 
قانونی اســت و من امروز قبل از حضورم در 
این مراسم، نامه را به کمیته انضباطی ابلاغ 
کردم و آن ها مســئول تصویب و اجرای آن 

خواهند بود.

استاد اســدی می گوید: »دیگر فوتبال 
استاد  اکبر  نمی چســبد.« علی  به من 
اسدی؛دل زده از فوتبال، طوری که حتی 
بازی های تراکتور و ماشین سازی و... را 

هم نگاه نمی کند. 
یک گوشه در تبریز نشسته و زندگی خودش 
را می کند. مدافع شــیرین زبان سال های نه 
چنــدان دور تیم ملی که به گفته خودش به 
آن چیزی که از فوتبال می خواست نرسید؛نه 
او کــه خیلی از هم نســل های او هم همین 
بلا سرشــان آمد و مزه واقعی پول فوتبال را 

نچشیدند.
آقای استاد اسدی چه خبرها؟

هیچی!
از فوتبال چه خبر؟

اصلا خبری ندارم.
چرا؟

چون نمی چســبد! می دانــی اصلا یگر حال 
نمی دهد.

حتی تراکتور؟
آخر چه تراکتوری؟ شما نیمکت را ببینید. از 
۱2 - ۱3 نفری که روی نیمکت نشســته اند 
چند نفرشان ترک هستند؟ مافیا همه جا را 

گرفته آقا.
خیلی از بچه ها بیرون مانده اند و ببخشید این 
را می گویــم، خیلی از خبرنــگاران هم مربی 

شده اند. کسی دیگر به دنبال فوتبال نیست. 
فکر می کنید چرا یکی مثل علی اکبر اســتاد 

اسدی بیرون گود مانده است.
مافیا دیگر. یا باید پول خرج کنی تا در راس 
باشــی یا باید پشست دست مافیا بازی کنی. 
اگر هر کــدام از ایــن دو کار را انجام ندهی 

کلاهت پس معرکه است.
یعنی عقیده دارید کســانی که در راس 
هستند یا پول خرج کرده اند یا عضوی 

از مافیا هستند؟
شــما خداداد عزیزی را ببینید. توانســت در 
تیم ملی دوام بیــاورد؟ کمی کار کرد و دید 
که نمی تواند خودش را کنار کشید! نه اینکه 
در تیم کسی با او کاری داشته باشد اما خب 
مافیا اذیت می کردند. نه حرفی هم نه چیزی. 
نمی شود کار کرد. من هم آدمی نیستم که از 

این در بیرون بروم و از در دیگر داخل شوم.
کلا حسابی دل تان از این فوتبال گرفته است.

زمان ما عشق و علاقه بود اما حالا این چیزها 
وجود ندارد. بازیکن با سه تا تیم در آن واحد 
قــرارداد می بندد! خوب یادم هســت که در 
ماشین ســازی بودم و واسلی گوجا سرمربی 
تراکتور. به من گفت بیا تراکتور که گفتم اگر 
خودم هم بخواهم هواداران اجازه نمی دهند. 
ما تعصب تیمی هم داشــتیم. مثلا یکی روی 
علی دایــی تکل می کرد بازیکــن دیگر باید 

عــوض آن کار را در مــی آورد اما حالا دنبال 
این هســتند که ساق پای شان طوری نشود.
البته شاید حق هم دارند چون پای قرارداد و... 
در میان اســت. خوب یادم هست که آخرین 
قرارداد من در سال 76 با ذوب آهن بود که 9 

میلیون تومان می شد.
از تیم های پرسپولیس و استقلال پیشنهادی 

داشتید؟
من فوتبالم را دیر شــروع کردم و 32 ســالم 
بود که از استقلال پیشنهاد رسید منتها قبول 

نکردم!

رقم شان پایین بود؟
نه! به دوســتانم مشــورت کردم و نظر آنها 
این بود که اســتقلال و پرســپولیس به درد 
جوان هایی می خــورد که می خواهند به اروپا 
بروند. 32 سالم بود. ضمن اینکه آن زمان در 

ذوب آهن بودم.
تیم های خارجی پیشنهاد  از  هیچ وقت 

داشتید؟
از یکــی دو تیم ترکیــه ای و یک تیم هم از 
باکو ســمت نخجوان. پیشنهاد دیگری به آن 

صورت نداشتم.

رئیس فدراسیون فوتبال:

 زنان از حضور در ورزشگاه ها منع نخواهند شد

قصه پیشنهاد استقلال به علی اکبر استاد اسدی

کار مافیا بود که خداداد از تیم ملی فرار کرد!

در المپیک یک طلا بگیریم 
کلاه مان را بالا می اندازیم

رئیس فدراسیون کشتی گفت: کشتی در المپیک پاریس بتواند یک مدال طلا 
بگیرد هنر کرده است چون واقعا کار سخت است.

 به گزارش ایسنا، علیرضا دبیر در حاشیه آیین تجلیل از قهرمانان و مدال آوران 
ســال ۱۴۰2 در جمع خبرنگاران بیان کرد: بعد از چند ماه این مراسم برگزار 
شــد و اتفاق بزرگی برای ورزشکاران بود و می توانند جوایز خود را بگیرند و به 

زخم زندگی شان بزنند.
دبیر در مورد درخواست کشتی از رئیس جمهور گفت: در این مساله دو بخش 
دارد. یــک بخش به دیدگاه رئیس جمهور و بخش دیگربه دیدگاه بدنه دولت و 
سیاسیون برمی گردد. آقای رئیس جمهور با توجه به گرفتاری هایی که دارد به 
اندازه خودش به ورزش نگاه می کند اما کافی نیست. متاسفانه ورزش در دیدگاه 

سیاسیون جای خودش را پیدا نکرده است.
 او افزود: از قدیم ابزاری نگاه می کردند. قول می دهم به ورزش خوب نگاه کنند، 
اثرات پر برکتی در جامعه دارد. آقای رئیســی به ورزش مخصوصا کشتی لطف 
دارد. مهم این است بدنه دولت ورزش را در حد قرمزته، آبیته نبینند. واقعا ببیند 

جایگاه ورزش تا چه اندازه در جامعه اثرگذار است.
وی در مورد شرایط کشتی برای مدال آوری در المپیک گفت: در مورد المپیک 
واقعا یک طلا بگیریم کلاه خودمان را بالا می اندازیم. خیلی زور بزنیم یک طلا 

بگیریم هنر کرده ایم و کار خیلی سختی است. 

 تیلور از دنیای کشتی خداحافظی کرد

دیوید تیلور چهره شاخص کشتی جهان پس از ناکامی در رسیدن به المپیک 
پاریس رسما وارد دنیای مربیگری شد.

به گزارش ایسنا،  دیوید تیلور رقیب سنتی حسن یزدانی که رقابت میان آن ها 
از جذاب ترین مبارزه های کشــتی جهان بود، رســما از دنیای قهرمانی کشتی 

کناره گیری کرد.
تیلور پس از شکست در انتخابی تیم ملی آمریکا برای حضور در المپیک پاریس، 
مورد توجه مسئولان کشتی ایالت اوکلاهاما به عنوان یکی از قطب های کشتی 
آمریکا قرار گرفت و ســرانجام به عنوان ســرمربی تیم کشتی ایالت اوکلاهاما 
انتخاب شد. دیوید تیلور ملقب به جادوگر، یک مدال طلای المپیک و 3 مدال 

طلا و یک نقره جهان را در کارنامه خود دارد. 

کشتی

رقابت نفسگیر ادامه دارد

استقلال و پرسپولیس در هفته بیست و ششم به سختی توانستند رقیبان خود 
را از پیش رو بردارند و به سه امتیاز حساس این دیدار برسند. به گزارش  مهر، 
رقابت های هفته بیست و ششم لیگ برتر فوتبال کشور با برتری پرسپولیس و 
استقلال مدعیان جدی قهرمانی به ترتیب مقابل نساجی مازندران و ذوب آهن 
اصفهان همراه بود. سرخابی های پایتخت که جدال تنگاتنگی برای فتح بیست و 
سومین جام لیگ برتر ایران دارند در حالی به پیروزی رسیدند که کوچک ترین 
لغزش هریک از این تیم ها می تواند تأثیر مســتقیم روی جایگاه آنها داشــته 
باشد. مقایســه عملکرد دو تیم در جریان هفته بیست و ششم نشان می دهد 

تفاوت هایی در تاکتیک دو تیم برای کسب سه امتیاز وجود داشته است.
کاهش پاس برای افزایش سانتر

پرسپولیس برای خلاف هفته های پیشین تصمیم گرفت بازی با پاس های رو به 
جلوی بلند را در دســتور کار قرار دهد. از این رو میزان پاس های این تیم روند 
کاهشی داشــت تا آنها کمترین میزان پاس را از زمان روی کار آمدن اوسمار 
ویه را داشــته باشند. پرســپولیس تنها ۴۰۸ پاس طبق آمار سایت »متریکا« 
داشــت. این در حالی اســت که آنها میانگین بالای ۵۵۰ پاس در هر بازی را 
داشتند. بی تردید اخراج سروش رفیعی در دقیقه ۵۰ تأثیر مستقیم روی آمار 
پاس های پرسپولیس در این بازی داشت تا حذف بازی ساز از تاکتیک های این 

تیم چنین تأثیری در خط میانی و طراحی حمله ها داشته باشد.
استقلال هم در دیدار با ذوب آهن بیش از پیش روی ارسال از جناحین تمرکز 
کرده بود تا آنها نزدیک به ۴۰ سانتر از گوشه ها داشته باشند. پاس های استقلال 
در خط میانی بیشترین میزان را به خود اختصاص داده بود اما دقت آنها چندان 
چنگی به دل نمی زد. آبی پوشان پایتخت در این بازی دقت پاس ۸۰ درصدی 

داشتند که بیشتر در یک سوم دفاعی خودشان بود.
قامت رشید مقابل سرخابی ها

استقلال و پرسپولیس در هفته بیست و ششم لیگ برتر حریفانی سرسخت در 
مستطیل سبز داشتند. آبی پوشان پایتخت در نبردهای یک به یک با بازیکنان 
ذوب آهن موفقیت ۵2 درصدی داشــتند.   بازی کم نقص مدافعان ذوب آهن و 
قامت بلند بازیکنانی همچون شایان مصلح سبب شد تا استقلالی ها کار سختی 
در زدن ضربات اول داشته باشند. پرسپولیس نیز بر خلاف همیشه در نبردهای 
تن به تن موفق نبود تا کار آنها ســخت تر از همیشه دنبال شود. آنها همچون 
استقلال حدودا نیمی از موفقیت های این چنینی را در جریان بازی برای خود 

کردند و با تأثیر اشتباهات فردی بازیکنان نساجی به پیروزی رسیدند.
کار سخت برای قهرمانی

استقلال و پرسپولیس در حالی به سه امتیاز مهم هفته رسیدند که خیلی سخت 
توانستند به گل برســند. پرسپولیس که امید گل قابل قبولی در جریان بازی 
داشت با کم دقتی اوستون ارونوف در نیمه اول نتوانست به گل های بیشتر برسد 
تا به ســختی در نیمه دوم به گل برتری رسیده و سه امتیاز را بگیرد. استقلال 
نیز در آخرین دقیقه های وقت اضافه بازی توانســت گل برتری را توسط بلانکو 
به ثمر برساند. بردهای سختی که نشان می دهد حریفان استقلال و پرسپولیس 
قرار نیست به راحتی پا پس بکشند و کار را برای مدعیان قهرمانی سخت تر از 
همیشه کنند. حالا استقلال با ۵7 و پرسپولیس با ۵6 امتیاز همچنان به رقابت 
سرسختانه خود برای قهرمانی ادامه می دهند تا چهار بازی باقیمانده هر دو تیم 

مهم ترین سرنوشت را برای فصل جاری آنها به رشته تحریر درآورد.

نگاه

سرنوشت خریدهای کهکشانی رئال

رئال مادرید در سالیان اخیر خرید های گرانقیمت گوناگونی 
داشته است. به گزارش فوتبال 36۰، به بهانه انتقال احتمالی 
کیلیان امباپه به رئال مادرید قصد داریم خریدهای کهکشانی 

فلورنتینو پرس در سالیان اخیر را بررسی کنیم.
کریستیانو رونالدو 

رونالدو هنوز در ســن 39سالگی گل می زند و رکوردهایش 
را بهبود می بخشد. فوق ستاره پرتغالی که در سال 2۰۰9 از 
منچستریونایتد به رئال مادرید ملحق شد، دوران باشکوهی 
را در سانتیاگو برنابئو خلق کرد. با این وجود به نظر می رسد 
تصمیم ترک مادرید و پیوســتن به یوونتوس اشــتباه ترین 
انتخاب CR7 بود و ســبب شــد دیگر دســت او به لیگ 

قهرمانان اروپا نرسد.
لوکا مودریچ

بــا توجه به اینکه قرارداد فعلی او با رئــال مادرید در پایان 
فصل به اتمام می رسد، شاید فصل جاری آخرین فصل ستاره 
کروات در ســانتیاگو برنابئو باشد. با توجه به شرایط خوب 
بدنی لوکیتا، او هنوز می تواند چند سال دیگر بازی کند. البته 
همچنان این احتمال وجود دارد فلورنتینو پرس پیشــنهاد 

تمدید قرارداد بدهد.
گرت بیل

مرد ولزی در طول دوران حضورش در اسپانیا عشقی را که 
سزاوارش بود، دریافت نکرد اما کتاب رکوردها همیشه تأثیر 
عظیم او در این باشــگاه را برجســته می کند. بیل از زمان 
خداحافظــی از فوتبال تا حد زیادی خود را از انظار عمومی 
دور مانده. بدون شــک او در حــال حاضر از بازی در زمین 

گلف لذت می برد.
خامس رودریگس

رئال مادرید با پرداخت 63 میلیون پوند به موناکوی فرانسه، 
بازیســاز خوش تکنیک چپ پای کلمبیایی را به سانتیاگو 
برنابئو آورد. خامــس در فصل اول حضورش زیر نظر کارلو 
آنچلوتی مهره ثابت رئال بود و عملکرد درخشانی از خودش 
ثبت کرد اما بــا آمدن زیدان، هافبک کلمبیایی به تدریج از 
ترکیب رئال دور شــد. از زمان ترک رئال مادرید در ســال 
2۰2۰، رودریگــس به ندرت برای مــدت طولانی در یک 
باشگاه دوام آورد. او دوران کوتاهی در انگلیس، قطر و یونان 

داشت و در نهایت سال گذشته به برزیل رفت.
وینی جونیور

بال برزیلی در ســال 2۰۱۸ حدود ۴۰ میلیون پوند هزینه 
داشت و از آن زمان ثابت کرده ارزش هر پنی آن ۴۰ میلیون 
پوند را دارد.وینیسیوس با به ثمر رساندن ۸۰ گل و 7۵ پاس 
گل در 26۰ بازی یکــی از تاثیرگذارترین بازیکنان رئال در 
فصول پســا کریستیانو بوده است. او که هنوز 23 سال سن 

دارد تا زمان بازنشستگی می تواند انواع رکوردها را بشکند.
ادن ازار

بال تکنیکی بلژیکی زمانی که در آســتانه پیوستن به رئال 
بود جزو 3 بازیکن برتر اروپا  نامیده می شد اما بلافاصله پس 
از انتقال ۱2۰ میلیون پوندی، همه چیز به شــکل دردناکی 
پیش رفت. مشکلات تناسب اندام و مصدومیت های مختلف، 
دوران حضور او در اسپانیا را با مشکل مواجه کرد تا اینکه در 

نهایت سال گذشته ازارد از فوتبال خداحافظی کرد.
اورلین شوامنی

رئال مادرید در ســال های اخیر با جذب ستاره های جوان از 
سراسر جهان، مانند شــوامنی، ترکیب متوازنی برای خود 
درست کرده. آنها توانستند برای جذب این بازیکن فرانسوی، 
لیورپول را شکست دهند؛ لیورپولی که حالا از نداشتن هافبک 
دفاعی ضعف می برد. به جرات می توان گفت بازیکن فرانسوی 
این روزها به عنوان یکی از بهترین هافبک های دفاعی جهان 

شناخته می شود.
ادواردو کاماوینگا

در تابستان 2۰2۱ همه منتظر انتقال کیلیان امباپه به رئال 
بودند اما فلورنتینو پرس از لیگ فرانســه ســتاره دیگری را 
جذب کرد؛ ادواردو کاماوینــگا با مبلغی حدود 6۰ میلیون 
یورو. کاماوینگا در فصول اخیر تبدیل به آچار فرانسه کارلو 
آنچلوتی شده و تاکنون بیش از صد بازی برای مادریدی ها 

انجام داده است.
جود بلینگام

بلینگام در اولین فصل به عنوان هافبک از شانس های آقای 
گلی در لالیگا به شــمار مــی رود! او در بازی بزرگ مادرید 
مقابل منچسترسیتی هم نقش مهمی در صعود رئال ایفا کرد 
تا نشــان دهد برخلاف هالند در بازی های بزرگ هم حرفی 
برای گفتن دارد. شکی نیست جود در حال حاضر در میان 

شانس های اصلی توپ طلا است.

مجرد هم لیگ ملت ها را از دست داد

علی اصغر مجرد با تایید کادر پزشکی تیم ملی والیبال ایران 
به دلیل آســیب دیدگی لیگ ملت ها را از دست داد اما در 
این مدت زیر نظر کادر پزشکی فدراسیون به درمان آسیب 
دیدگی خود می پردازد. به گزارش ایسنا، تمرینات تیم ملی 
والیبال ایران برای حضور شایســته در لیگ ملت ها 2۰2۴ 
از نیمه فروردین آغاز شــده است. علی اصغر مجرد یکی از 
بازیکنان حاضر در لیست اولیه مائوریسیو موتا پائز سرمربی 
تیم ملی والیبال ایران به شمار می آمد و مدافع میانی تیم 
ملــی والیبال ایران در زمان مقرر و پس از پایان کارش در 
لیــگ رومانی خود را به کادر فنــی تیم ملی معرفی کرد. 
مجرد که در اواخر لیگ رومانی دچار آســیب دیدگی شده 
بود، پس از بازگشت به تهران، بلافاصله با حضور در کمپ 
تیم های ملی والیبال از سوی پزشک و فیزیوتراپ تیم ملی 
مورد معاینه قرار گرفت و در جلسه ای با موتا پائز و مرادی، 
پس ارائه گزارش پزشکی مقرر شد این بازیکن با توجه به 
اولویت سلامت جسمانی اش، تیم ملی را در مسابقات لیگ 
ملت هــا همراهی نکند و در طول مدت زمان برگزاری این 
رقابت ها زیر نظر کادر پزشکی فدراسیون و تیم های ملی به 
درمان مصدومیت و تمرینات خود بپردازد تا بتواند تیم ملی 

را در تورنمنت های آینده همراهی کند.

خارجی

والیبال
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در تمریــن تیم ملی والیبــال قبل از 
مسابقات لیگ ملت ها اعلام شد که در 
صورت کسب ســهمیه المپیک به هر 
والیبالیست یک میلیارد تومان پرداخت 

می شود.
به گــزارش ایســنا، میلاد تقــوی، رئیس 

فدراسیون والیبال در حاشیه آخرین تمرین 
تیم ملی قبــل از اعزام به مســابقات لیگ 
ملت ها اعلام کرد کــه اگر تیم ملی والیبال 
سهمیه المپیک بگیرد به محض بازگشت تیم 
به ایران، به هر والیبالیست مبلغ یک میلیارد 

تومان پاداش پرداخت خواهد شد.

پاداش میلیاردی به والیبالیست ها در صورت صعود 

ورزشگاهی جدید برای خرم آبادی ها فولاد 100 درصد می ماند
خیبر  مالک  عبدی،  مســعود 
از پروســه ۱۷ ســاله ساخت 
ورزشــگاه جدید در خرم آباد 

صحبت کرد.
به گــزارش خبرآنلاین؛ خیبر خرم 
آباد صدرنشین لیگ آزادگان که در 
فصل آینده قرار است این تیم را در 
جمع تیم   های لیگ برتری ببینیم، 
در این فصــل بازی های خود را در 

استادیوم تختی که شرایط خوبی هم ندارد برگزار کرده است.
این در حالی است که از سال ۱3۸6 کلنگ ساخت یک ورزشگاه ۱۵ هزار نفری زده شده 
بود که عجیب است هنوز به بهره برداری نرسیده است. این مجموعه ورزشی قرار بود مرکز 
جامعی از ســالن های ورزشــی اعم از دو میدانی، استخر و اسب سواری و.. باشد اما به هر 
دلیلی ۱7 ســال است که طول کشــیده و به سرانجام نرسیده است. ناگفته نماند که این 
پروژه حدود ۱3 سال متوقف شده بود. برای باشگاه خیبر خرم آباد که فصل آینده در لیگ 
برتر فعالیت خواهد داشت، وجود یک استادیوم مجهز و مطابق با استانداردها، ضرورت به 
شــمار می رود و به یکی از دغدغه های ورزشــکاران این استان تبدیل شده است.  عبدی 
در مورد روند ســاخت این ورزشگاه گفت: ورزشگاه ۱۵ هزار نفری خرم آباد از زمان آقای 
احمدی نژاد کلنگ زنی آن آغاز شــد و در دولت آقای رئیسی نیز پیشرفت خوبی داشت 
منتها قابلیت بهره برداری طبق استاندارهای سازمان لیگ را نداشت و برای تکمیل آن باید 
هزینه می شــد. وی افزود: ما انتظار داشتیم که در سال گذشته این پروسه تکمیل شود و 
زمان زیادی را بابت این موضوع از دست ندهیم اما بیش ازحد انتظار زمان برد. امیدواریم 
کــه عقد قرارداد و روند اجرایی آن خیلــی زمان نبرد و بتوانیم عملیات های بیش تری در 
ورزشگاه انجام دهیم که بتوانیم یک ورزشگاه در شان تیم خیبر خرم آباد و هواداران محترم 
این تیم تحویل بدهیم. او در مورد نام این ورزشگاه اعلام کرد: همین جا هم اعلام می کنم 
که انشــاالله ورزشگاه را هم »لر آرنا« نام گذاری می کنیم چون که این ورزشگاه متعلق به 
قوم لر هســت و به دلیل جایگاهی که خیبر در بین لر تباران عزیز دارد، اسم ورزشگاه را 

این گونه انتخاب می کنیم.

است  معتقد  ویســی  عبدالله 
فولاد با کسب 6 امتیاز در لیگ 

برتر می ماند.
فوتبــال 36۰، فولاد  به گــزارش 
خوزســتان در هفته بیست وششم 
لیگ برتر میزبان تراکتور تبریز بود و 
در شرایطی که نیاز جدی به کسب 
امتیاز از این بازی داشت، در نهایت 
2 بر صفر شکســت خورد. فولاد با 
این شکست 22 امتیازی باقی ماند و به رده پانزدهم جدول سقوط کرد تا در آستانه سقوط 
به لیگ پایین تر قرار بگیرد. عبدالله ویســی، ســرمربی فولاد پس از شکست در این بازی 

مدعی شد این تیم در لیگ برتر می ماند.
سرمربی فولاد خوزستان در نشســت خبری بعد از بازی با تراکتور درباره شرایط تیمش 
گفت: »متاسفانه بر خلاف جریان بازی گل خوردیم و تیم ما از نظر روانی مشکلات زیادی 
دارد. استرسی که برای بردن داریم بر پیکره ما ضربه زد. نیمه دوم را بعد از صحبتی که با 
بازیکنان داشتیم خیلی خوب شروع کردیم اما متاسفانه برخلاف جریان بازی گل خوردیم 

و در ادامه ۱۰ نفره و بعد هم 9 نفره شدیم و حریف مطمئناً بازی را کنترل می کرد«.
ویسی با اشاره به برنامه فولادی ها در ادامه فصل گفت: »۴ بازی در پیش داریم و به آینده 
امیدوار هســتیم و تمام تلاش مان را می کنیم از این وضعیت خارج شویم. پنج تیم برای 
بقا می جنگند. می دانم خوب بازی کردن کافی نیست و حاضریم بد بازی کنیم اما ببریم. 
متاسفانه فعلًا اوضاع و احوال مان خوب نیست و باید ریکاوری روحی روانی کنیم و به سراغ 
بازی استقلال برویم. به هر حال آنچه می خواستیم نشد و من روزهای سختی قبلًا داشتم و 
این زندگی ما است. من چنین روزهای سختی را دیده ام و باز هم خواهم دید ولی مطمئنا 
تیم ما با یک برد از این وضعیت بیرون می آید. باید زودتر از این استرس خارج می شدیم 
اما نشــد ولی تمام وجودمان را برای چهار بازی آینده می گذاریم. تیم ما با کسب 6 امتیاز 

در لیگ می ماند و صد در صد می ماند«.
عبدالله ویسی در بخش پایانی صحبت هایش تاکید کرد: »۱۰۰ درصد مردم خوزستان به 

بقای تیم فولاد امیدوار باشند. ما تمام انرژی مثبت مردم را می خواهیم«.


